
Til politikerne i Børne- og Ungdomsudvalget 

 

Tak for sidst, vi var glade for muligheden for at deltage i dele af udvalgets 

studiebesøg i London.  

På udvalgsmødet senere i dag skal I behandle ’Innovationsprojekt og 
adaptive lærermidler i folkeskolens undervisning’ 

Københavns Lærerforening blev først opmærksom på forslaget, da vi fik 

adgang til udvalgets dagsorden. Vi har derfor ikke haft mulighed for at 

give en pædagogisk og faglig vurdering af investeringsforslaget. 

Udgiften til køb af licens hos Area 9 bliver voldsom stor hvis den ene mio. 

årligt ved afprøvning på 3-5 skoler, bliver tilsvarende større hvis indsatsen 

udvides til samtlige københavnske skoler.   

Såfremt forslaget vedtages, forventer vi at blive inddraget som en central 

partner såvel undervejs som i forbindelse med evaluering. 

 

Med venlig hilsen 

Lars Sten Sørensen, formand for Københavns Lærerforening 

 


